

EUROPEAN AWARD FOR ECOLOGICAL GARDENING 2021

EINREICHUNG/SUBMISSION:
15.11.2020 – 31.05.2021

www.naturimgarten.at/award



EUROPEAN
AWARD
FOR
ECOLOGICAL
GARDENING



2021



BODENSEEGÄRTEN

Eine Reise durch die Zeit
in der Vierländerregion



European Award for Ecological Gardening 2021

Der European Award for Ecological Gardening 2021 prämiiert realisierte, innovative und nachhaltige Projekte und Leistungen, die naturnah gestaltet sind, ökologisch gepflegt werden und auch soziale und wirtschaftliche Aspekte einbinden können.

Präsentieren Sie Ihr Projekt einer internationalen Bühne.

„Natur im Garten“, vertreten durch das Land Niederösterreich und die „European Garden Association – Natur im Garten International“, verleihen diesen Preis zur Anerkennung herausragender ökologischer gärtnerischer Leistungen.

Eingereicht werden kann in den folgenden 3 Kategorien:

1. Förderung von Biodiversität in Gärten und Grünflächen
2. Klimafitte Gärten, Grünflächen und Gebäudebegrünungen
3. Gärten für Gesundheit, Pflege und Therapie

Einreichung: 15.11.2020 – 31.05.2021

Mehr Information: www.naturimgarten.at/award

The European Award for Ecological Gardening 2021 awards prizes to innovative and sustainable projects and achievements, which have already been implemented and are near-naturally designed, are ecologically cultivated and can also include social and economic aspects.

Put your own project on the international stage.

„Natur im Garten“, represented by the Federal Province of Lower Austria and the “European Garden Association – Natur im Garten International”, will award this prize as a recognition of outstanding achievements in the field of ecological gardening.

Submissions can be made in the following 3 categories:

- 1. Promoting biodiversity in gardens and green areas*
- 2. Climate-friendly gardens, green areas and greening of buildings*
- 3. Gardens for health, care and therapy*

Submission: 15.11.2020 – 31.05.2021

More information: www.naturimgarten.at/award